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Pan Jacek Jaśkowiak 
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ZAPYTANIE 

w sprawie skateparku na os. Tysiąclecia 

 

 

 Szanowny Panie Prezydencie, 

 Mieszkańcy Chartowa od kilku lat czekają na realizację zadania inwestycyjnego                
z poznańskiego budżetu obywatelskiego, polegającego na budowie skateparku w Parku przy 
os. Tysiąclecia. W związku z tym będę wdzięczny za informację, czy w 2019 r. inwestycja 
zostanie zrealizowana? Jeżeli tak, czy planowana lokalizacja w Parku przy os. Tysiąclecia 
zostanie zachowana? Jaki będzie koszt inwestycji? 

  

 

Z wyrazami szacunku, 

/ - / Wojciech Chudy 


